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Abstract (en)
[origin: WO2009127648A2] The invention relates to a device (14a to 14d, 30, 200, 252, 270, 350) for handling single sheets, for introducing and
distributing rectangular single sheets (38) resepctively into and out of a container (12a to 12d). Said rectangular single sheets can especially
be bank notes (38). The device (14a to 14d, 30, 200, 252, 270, 350) for handling single sheets has a feeding mechanism provided with feeding
elements for feeding single sheets (38) sheet by sheet and for placing said single sheets (38) in a pile (36) of single sheets in the container (12a
to 12d). The device for handling single sheets also comprises a separating system provided with separating elements for removing single sheets
(38) arranged in the pile (36), sheet by sheet, from the container (12a to 12d). The feeding elements and the separating elements are arranged
separately from the container (12a to 12d).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einzelblatthandhabungsvorrichtung (14a bis 14d, 30, 200, 252, 270, 350) zur Eingabe und zur Ausgabe von rechteckigen
Einzelblättern (38) in einen bzw. aus einem Behälter (12a bis 12d). Diese rechteckigen Einzelblätter können insbesondere Banknoten (38) sein. Die
Einzelblatthandhabungsvorrichtung (14a bis 14d, 30, 200, 252, 270, 350) hat eine Zuführeinrichtung, die Zuführelemente zum blattweisen Zuführen
von Einzelblättern (38) und zur Ablage dieser Einzelblätter (38) in einem Stapel (36) aus Einzelblättern im Behälter (12a bis 12d) umfasst. Ferner hat
die Einzelblatthandhabungsvorrichtung eine Vereinzelungseinrichtung, die Vereinzelungselemente zum blattweisen Entnehmen von Einzelblättern
(38) des Stapels (36) aus dem Behälter (12a bis 12d) umfasst. Die Zuführelemente und die Vereinzelungselemente sind getrennt vom Behälter (12a
bis 12d) angeordnet.
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